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Z á p i s
zjednání Kulturní komise, konané dne 7. 12. 2023 od 17:00 hodin v malém sále radnice 

MČ Brno-Líšeň

Přítomní členové KK: Hana Sosíková, Josef Šiška, Sylva Marková, Eva Svobodová, Zbyněk 
Stejskal, Ladislav Valášek, Veronika Buchtová
Přítomní stálí hosté: radní pro kulturu Šárka Zemanová, ředitel KCL Michal Kročil
Omluveny: Dita Prokešová, Jaroslava Vorálová

Jednání zahájeno v 17.15 hod.

Navržený program zasedání:
a) zahájení, prezenční listina
b) odsouhlasení a případné doplnění bodů programu
c) dotace kultura 2024 -  k dispozici máme 600 tis tak jak v loňském roce, a jak je patrné z tabulky, 
musíme ušetřit částku 76 450,00 Kč.
Přeposlanou tabulku od paní Markovičové (20. 11. 23), jsem upravila a doplnila o odstavce tak, aby 
bylo možné vepsání hlasování členů a návrh částky v Kč pro každou položku, viz př. Č.2, jednotlivé 
žádosti viz př. č.3 -  př.č.12 (přeposláno 20. 11.23)
pozn.: ostatní body vzhledem k náročnosti c) budou přesunuty do bodu g) diskuze, nebo do 

následného jednání KK dne 4. 1.2024
Doplňující informace k žádostem o dotaci od paní Markovičové (20. 11.23):
Národopisný soubor Líšňáci - v obchodním rejstříku je ještě uveden jako předseda pan Klusák, ale 
paní Kučerová mi říkala, že žádost o změnu je již na rejstříku podaná, každopádně je zatím k žádosti 
přiložena plná moc.
Spolek Sejděme se, z. s. - jedná se o nový subjekt, k žádosti jsou přiloženy stanovy a usnesení o 
zápisu do rejstříku.
Knihovna J. Mahena - komise o dotaci pro knihovnu nerozhoduje, ale dávám Vám to sem pro 
informaci, že i pro příští rok bude mít knihovna příspěvek v uvedené výši.
d) Sdružení členů Národopisného souboru Stará Líšeň - spolek zastupuje paní Eva Svobodová
e) informace z RMČ -  paní radní pro kulturu Šárka Zemanová
f) informace z Kulturního centra Kotlanka -  pan ředitel Kročil
g) diskuze -  závěr

Ad a)
jednání KK zahájila její předsedkyně paní Sosíková - jednání se účastní 7 členů KK, komise je tedy 
usnášeníschopná.

Ad b)
program byl upraven o předsunutí bodu f) -  informace z KCL, pan ředitel Kročil
Upravený program byl jednohlasně schválen
Hlasování: 7/0/0

Ad c)
pan ředitel Kročil podal informace o Hodech 23 a akcích KCL, které budou realizovány do konce 
roku 2023
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Ad d)
dotace -  vzhledem ktomu, že rozpočet bude projednán a schválen na jednání Zastupitelstva MČ 
Brno-Líšeň dne 19. 12. 2023, členové KK se rozhodli k tomuto bodu přistupovat takto:

1) KK předběžně projedná žádosti o dotace pro rok 2024, finální podoba navržených částek bude 
stanovena po odsouhlasení rozpočtu Zastupitelstvem MČ, tzn. na příštím zasedání kulturní komise 
dne 4. 1.2024.
Hlasování: 7/0/0

2) odsouhlasení -  hlasování o jednotlivých a konečných částkách požadovaných dotací bude 
realizováno jako celek za každou žádající organizaci, a to s vyznačeným a předem hlasovaným 
návrhem upravených - ponížených částek.
Hlasování: 7/0/0

Pozn.: předběžně zpracovaný návrh částek jednotlivých dotací, který zašle všem členům KK pan 
Ing. Zbyněk Stejskal, je pouze interním materiálem komise (důvod viz výše), a nebude tedy součástí 
- přílohou tohoto zápisu.

Ad e)
paní Eva Svobodová, která zastupuje Sdružení členů Národopisného souboru Stará Líšeň, poskytla 
informace, které se souboru týkají. Soubor je sestaven z 15ti členů, zkoušky na vystoupení probíhají 
na ZŠ Holzova Brno-Líšeň. Soubor se účastní mnoha Líšeňských kulturních akcí, např. Ostatky, se 
svým programem zpříjemní pobyt i seniorům v domovech důchodců na Vinohradech.

Ad f)
paní radní pro kulturu Šárka Zemanová informovala členy KK o rozpočtu na r. 2024, tématem byly 
i Líšeňké Hody 23.

Ad g)
diskuze -  Hody, požadavky Národopisného souboru Líšňáci, za který jedná paní Kučerová

Jednání bylo ukončeno v 18:55 hod., předsedkyně poděkovala všem přítomným za účast a popřála 
všem krásné Vánoce, šťastný a úspěšný nejen nastupující rok, ale i ty další.

V Brně dne 8. 12. 2023 
zapsala Sosíková 

Přílohy: č.1 prezenční listina

Hana Sosíková předsedkyně KK

Termíny zasedání KK 1. pololetí r. 2024, vždy první čtvrtek v měsíci 
4 .1 .; 1. 2.; 7. 3.; 4. 4.; 2. 5.; 6. 6.


